
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokółnr 1/1/2019

Obrady rozpoczęto 9 stycznia 2019 o godz. 13:00 , a zakończono o godz. 13:59 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Marian Domagała

2. Stanisław Kacperski
3. Jarosław Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Dariusz Młodawski

6. Wojciech Owczarek
7. Paweł Pękala

8. Jan Marcin Prasał

9. Witold Wójcik

Posiedzenie otworzył Dariusz Młodawski - Przewodniczący Komisji.

Ad .1
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Marian Domagała, Stanisław Kacperski, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Dariusz
Młodawski, Paweł Pękala, Witold Wójcik
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Jan Prasał

Porządek obradprzyjętojednogłośnie.

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026

Projekt uchwałyprzedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Jan Marcin Prasał zapytał o pismo Ministerstwa Finansów, zawierające plan
dochodów od osób fizycznych.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz za okazaniem dokumentu, potwierdziła że kwota
która jest zawarta w Wieloletniej Prognozie Finansowej, przekazana została przez
Ministerstwo.

Radny Jan Marcin Prasal zapytał czy prognozy dla szkół są wyliczane na podstawie liczby
dzieci, czy wzorem lat poprzednich.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na subwencję oświatową składa się

przede wszystkim liczba uczniów a dodatkowo w niewielkim kształcie ma wpływ stopień

awansu zawodowego. Dodała, że Minister Finansów corocznie informuje o planowanych
kwotach subwencji dla powiatu i o planowanych kwotach udziału podatku dochodowego
od osób fizycznych, zgodnie z tym pismem są zaplanowane w projekcie budżetu.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czym było spowodowane zmniejszenie subwencji
w 2018 roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że szczegółowej odpowiedzi może
udzielić Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia, natomiast w jej ocenie
było to związane z mniejszą liczbą uczniów. Dodała, że przez 10 lat , takiego wzrostu
subwencji nie było, jak w tym przypadku. Składają się na to 3 subwencje: równoważąca,

wyrównawcza i oświatowa, która wzrosła o 1,5 mln zł. Oznajmiła, że w 2016 roku był wzrost
o 2 mln zł, w roku 2017 wzrost o 600 tys zł, dodatkowo z końcem roku otrzymują

uzupełnienia subwencji. Nadmieniła, że od września ruszają dwa nabory a także będą

podwyżki wynagrodzenia dla pracowników.

Radny Witold Wójcik zapytał czy jak spadała subwencja oświatowa, czy udział w PICIE,
to wyrównawcza ją wyrównywała, natomiast teraz wzrasta wyrównawcza i co w takiej
sytuacji się dzieje.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że wzrosły wszystkie trzy subwencje,
oświatowa, wyrównawcza i równoważąca. Należy pamiętać, że powiat to nie gmina. Do
gminy trafiają wszystkie podatki i opłaty lokalne, natomiast powiat za czynności urzędowe,

które wykonuje, jest pobierana opłata skarbowa i odprowadzana do gminy. To nie jest dochód
powiatu, mimo tego że ponosi koszty obsługi.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (7)
Stanisław Kacperski, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Dariusz Młodawski, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Witold Wójcik
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Domagała, Jan Marcin Prasał

Komisja większościągłosów pozytywnie zaopiniowałarozpatrywany projekt uchwały.
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b) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Jan Marcin Prasał poinformował, że gmina Gowarczów planuje inwestycję na
drodze T428 i T433, w związku z tym zapytał kiedy planowana jest sesja budżetowa oraz do
kiedy można dostarczyć pismo z propozycjami zadań do realizacji w 2019 roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na etapie projektu budżetu wpłynęło

pismo z Gminy Radoszyce, która zadeklarowała 500 tys zł dofinansowania do zadań

inwestycyjnych. Na tym etapie jest zaplanowana rezerwa i oprócz tego to, co Rada już

przyjęła do realizacji . Dodała, że w piątek jest posiedzenie Zarządu, na którym to Zarząd

odniesie się do ostatecznych propozycji złożonych przez Komisje, w obecnym momencie
nie będą rozpatrywane propozycje gmin.

Wojciech Owczarek zapytał czy koszty funkcjonowania jednostek organizacyjnych powiatu
są na podobnym poziomie jak w 2018 roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie ma wzrostu kosztów, wzrastają

tylko tam, gdzie jest to uzasadnione wzrostem wynagrodzeń, zmianą struktury organizacyjnej
czy zmianą w zatrudnieniu związaną z awansem, podwyżką.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne :
ZA (6)
Stanisław Kacperski, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Dariusz Młodawski , Paweł Pękala,

Witold Wójcik
PRZECIW (1)
Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Domagała, Jan Prasał

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

Ad.3
Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Dariusz Młodawski przypomniał, że zadaniem Komisji
Rewizyjnej jest kontrola jednostek organizacyjnych, więc w najbliższym czasie należy

opracować plan kontroli. Dodał, że planowane są trzy kontrole w ciągu roku.
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Kierownik Biura Rady Iwona Cholewa poinformowała, że w systemie esesja
w informatorze Biura Rady został udostępniony Statut Powiatu o który prosili radni.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Rewizyjnej

Dariusz Młodawski

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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